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Transport- og Bygningsudvalget har i brev af 11. april 2016 stillet mig følgende 

spørgsmål (TRU alm. del), som jeg hermed skal besvare. Spørgsmålet er stillet 

efter ønske fra Henning Hyllested (EL). 

Spørgsmål nr. 430: 

Ministeren bedes oplyse, om de ca. 110 mio. kr., som forligspartierne bag Tog-

fonden afsatte til ”ramme til godstrafik i Nordjylland” (fordelt på VVM-analyse, 

investeringstilskud og Banedanmark) som ”baglandsinvesteringer” på stræk-

ningen mellem Hirtshals/Hjørring-Aalborg, er på vej til at blive udmøntet. 

Svar: 

I den tidligere S-R-SF-regerings aftale med Dansk Folkeparti og Enhedslisten 

om Togfonden er der afsat en ramme på ca. 113 mio. kr. (pl 2016) til forbedring 

af gods- og passagertrafikken i Nordjylland. Der er i 2014 udmøntet ca. 30 mio. 

kr. til investeringstilskud til Nordjyske Jernbaner på strækningen Hjørring-

Hirtshals, og ca. 4 mio. kr. til at Banedanmark kan analysere udbygningsmu-

lighederne mellem Aalborg-Hjørring. Denne analyse vil være afsluttet i 2016.  

Jeg skal gøre opmærksom på, at alle projekter i Togfonden indgår i den nuvæ-

rende regerings serviceeftersyn af Togfonden.   

Med venlig hilsen 

Hans Chr. Schmidt 
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